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W LOW NFZ odbyło się spotkanie w sprawie funkcjonowania
oddziałów wewnętrznych 

W poniedziałek 11 stycznia 2016 roku, w siedzibie LOW NFZ odbyło się spotkanie, którego celem
było omówienie sytuacji kadrowej i lokalowej niektórych oddziałów chorób wewnętrznych
województwa lubuskiego. W szczególności dotyczyło ostatnich problemów zgłaszanych zarówno
przez świadczeniodawców (lecznice w Krośnie Odrzańskim i Sulechowie) i pacjentów, jak i media. 

W spotkaniu uczestniczyli:

- Roman Kołodziejczak – konsultant wojewódzki w dziedzinie chorób wewnętrznych

- Beata Kucuń, Mariusz Witczak – SP ZOZ Sulechów

- Wiesława Cieplicka –Nowy Szpital w Świebodzinie

- Michał Ogrodowicz – Nowy Szpital Powiatu Krośnieńskiego

- Jarosław Sieracki, Antoni Ciach – Szpital Wojewódzki w Zielonej Górze

- Dariusz Suchorski – MSW Zielona Góra

- Piotr Bromber, Monika Giblewska, Jolanta Krug, Ewelina Matoga – LOW NFZ

 

W toku spotkania ustalono, iż:

 

•  oddziały wewnętrzne w Krośnie Odrzańskim oraz w Sulechowie rozwiązały na chwilę obecną
problemy kadrowe, oddziały w pełni zabezpieczają świadczenia zdrowotne, ciągłość pracy jest
zachowana.

• w przypadku chwilowych problemów przedstawiciele szpitali w Zielonej Górze i Świebodzinie
zadeklarowani gotowość pomocy poprzez przyjmowanie pacjentów na oddziały wewnętrzne oraz
oddziały pokrewne

• LOW NFZ wspólnie z konsultantem wojewódzkim nadal będzie monitorował przepływ pacjentów
pomiędzy placówkami, co może skutkować zmianą wartości kontraktów na oddziałach wewnętrznych.

 

O wynikach spotkania  zostanie powiadomiony Wojewoda Lubuski oraz samorządy i organy
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założycielskie poszczególnych placówek.

 

 

 

Sylwia Malcher-Nowak 

rzecznik prasowy

LOW NFZ
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